



عزيزي المستفيد،

نظراً لقرب الالزام بقرار توحيد منافذ الشحن

نود إفادتكم بأنه سوف يتم البدء بتطبيق قرار توحيد منافذ الشحن بتاريخ (2026/05/1م)، والتي ستشمل الكاميرات الرقمية، وأجهزة القراءة الإلكترونية، والسماعات المكبرة للصوت، ولوحات المفاتيح، وأجهزة مؤشر الحاسب (الفأرة)، إضافة إلى أنظمة الملاحة المحمولة، ومكبرات الصوت المحمولة، والموجهات اللاسلكية (راوتر).

كما نود التأكيد على كافة المستخدمين بالتحقق من تطبيق متطلبات المواصفات التالية بآخر تحديث لها: (SASO IEC 62680-1-2:2023) و (SASO IEC 62680-1-3:2023) وذلك على المنتجات المشار لها بالتعميم وفقاً للتاريخ المشار إليه أعلاه.

---

Dear Beneficiary,

In light of the imminent enforcement of the decision to unify charging ports. We would like to inform you that the implementation of the decision to unify the charging ports, will start on (May 1st, 2026). It will include digital cameras, e-readers, speakers, keyboards, computer cursors (mouse), portable navigation systems, portable speakers, and wireless routers.

We would like to emphasize to all importers to begin verifying the requirements of the last updated Standards (SASO IEC 62680-1-2:2023) & (SASO IEC 62680-1-3:2023) on the products mentioned above according to the date indicated above.